
Projektrapport 
Djuröhemmet: 

2018-01-17     

Projektbudget Projektprognos Upparbetat Start-/sluttid 
40 mnkr  
ny budget 47mnkr 
  

47 mnkr + 3 mnkr 
(investeringsstöd) 
  

4,6 mnkr 2016-09-08/2019-Q2 

Projektledare Projektnummer/
Dnr 

Beställare Externt PL/Pnr 

Emilia Larsson 51050 
  

VON via Tekniska 
nämnden 

Patrik 
Nordmark/2378070 

Övergripande 
status � 

      

Tidplan Kostnad Kvalitet Samverkan 
Fas 3 - 
produktionsfasen 
påbörjades i dec 2017. 
Beräknas stå klart 
andra kvartalet 2019. 

Projektet ligger i 
fas med kalkylen 
och betalplanen. 
Indikationer finns 
att kontot för hiss 
kommer att gå 
över budget. 
Projekteringen 
kommer med 
största sannolikhet 
att gå över budget, 
detta på grund av 
paus/uppstart i 
väntan på politiskt 
beslut om utökad 
budget för 
projektet. 

Projektet tog nyligen 
emot arbetstagarens 
yttrande (från 
kommunal). Kommunal 
har varit engagerade 
och aktiva i projektet, 
vilket har varit väldigt 
givande. 
 
Utredning pågår för att 
säkerställa att 
föreskriven hiss är 
ändamålsenlig. 
Beräknas 
hanteras/färdigställas 
under v.4. 
  

Bra och nära 
samarbete mellan VK 
och Veidekke. 
Markentreprenören 
har på kort tid visat 
intensioner till gott och 
transparent 
samarbete. 
  
PL Emilia går på 
föräldraledighet i 
början av februari. 
Efterträdare början i 
mars. Hur påverkar det 
projektet? PC Maria får 
ta stort ansvar för att 
möte Veidekke. 

Status i projektet       

Slutförda aktiviteter Kommande 
aktiviteter 

Riskhantering Beslut/Förslag till 
beslut 

Signerat Fas 3 avrop. 
Röjning/trädfällning 
pågick på 
fastigheterna i dec 
månad. Schaktning och 
förberedande 
grundarbeten 
påbörjades i januari 
2018. 
Bygglov för 
bodetableringen är 
erhållet. 

Infomöte med 
boende/anhöriga 
på Djuröhemmet 
är planerat till 
2018-01-30. 
(Monica F, 
Gabriella R och 
Emilia L deltar). 

Projektekonomin 
kommer att följas upp 
kontinuerligt under hela 
projekttiden. Budgeten 
är tight, därmed krävs 
djupgående 
avstämning/prognosarb
ete. 

 Budget för 
omdisponering/renove
ring av herrarnas 
omklädningsrum är 
presenterad för 
styrgruppen. Projektet 
saknar besked 

   



 

Projekthemsida 
publicerad innan 
årsskiftet 
varmdo.se/djuroprojek
ten 
Infobrev (info om 
projekten)  har 
skickats till samtliga 
boenden på 
Djurö/Vindö. 
 


